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SOALAN  

 

Minta MENTERI PENGANGKUTAN menyatakan sama ada keputusan 

telah dibuat mengenai jajaran semula projek ECRL ke laluan asal yang 

melalui Bentong dan Gombak. Sekiranya ya, nyatakan kos yang terlibat 

serta sama ada kelulusan telah diterima dari Kerajaan Negeri Selangor 

dan tarikh kelulusan diterima.CRL). 

 

JAWAPAN     

Yang Di-Pertua, 

 

1. Untuk makluman Yang Berhormat, Kementerian Pengangkutan 

amat komited untuk memastikan Projek ECRL ini dilaksanakan mengikut 

jadual dan dapat dinikmati oleh segenap lapisan masyarakat secepat 

mungkin.  

 

2. Bagi Seksyen C iaitu dari Temerloh ke Pelabuhan Klang, Kerajaan 

sedang mengkaji jajaran terbaik bagi memastikan ECRL memberi impak 

ekonomi  yang maksima apabila disiapkan kelak. Jajaran yang terbaik dan 
memberi impak maksima kepada rakyat akan diumumkan apabila kajian 
tersebut sudah lengkap. 
 

3. Dalam hal ini, adalah penting ECRL dipastikan tersambung secara 

strategik dengan jaringan logistik rel kebangsaan. Kelebihan logistik ini 

akan dicapai tanpa mengurangkan kualiti perkhidmatan penumpang, 

sekaligus menjadikan ECRL sebagai pemangkin ekonomi dan pekerjaan 

bagi kawasan di sepanjang jajarannya. 

 

Sekian, terima kasih. 


